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متن پرسش

با سلام: از اول انقلاب تا امروز هم حضرت امام و هم حضرت آقا در مورد اینکه حوزه باید قضاوت را

در این نظام مقدس بر عهده بگیرد و برای این منصب قاضی تربیت کند در شرایط امروز ساز و کار ورود

طلاب به این منصب خیلی هم آسان شده اما با توجه به روایات خیلی تند در مورد تصدی قضاوت و با

توجه به اینکه شرایط قوه قضائیه در امروز ما بسیار وخیم است و احتمال جهنمیشدن بسیار زیاد

است، نظر شما در مورد اینکه طلاب برای ادای دین به انقلاب در این پست خطرناک مشغول شوند

چیست؟ آیا از نظر شما سن و سال و شرایط خاصی در نظر دارید؟ مجددا عرض کنم که اگر طلبهای هر

چقدر با تقوا هم وارد این عرصه شود باز هم در این وادی هضم میشود و اینکه بتواند تأثیرگذار

باشد، خیلی بعید است. ولی از طرفی نظام هم نظام اسلامی است و این مسئولیت بیشتر متوجه حوزه

است تا افراد دیگر. با تشکر از شما

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر بعضی طلاب عزیز که خداوند در قلب آنها از این جهت مسئولیت

انداخته و بنا دارند در راستای سلوک إلی االله در این مسیر قدم بزنند، در کنار آن عده از قضات در قوهی

قضائیه قرار می گیرند که به عنوان سربازان امام زمان«عجلااللهتعالیفرجه» ره صدساله را یکشبه طی

کردهاند، ما هم اکنون در نظام قضایی خود از این نوع قضات هم داریم. موفق باشید


